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Supply List K5 – Liste d’effets Scolaires Maternelle 

School Supplies for English Classroom: to be placed into a clear re-sealable bag. 

  All items must be individually labeled with your child’s name.  

2  Pencils / Crayons à mine 

2  Glue sticks 42g. / Bâton de colle 42g. 

1  Box of 24 wax crayons (Crayola recommended)/Bte 24 crayons cire 

1  Box of 8 washable markers (Crayola recommended) /Bte Marqueurs lavables 

1  Dry erase marker / Marqueurs effaçables à sec 

1  Colouring book / Livre à colorer 

 

School Supplies for French Classroom: to be placed into a pencil case that holds all supplies 

  All items must be individually labeled with your child’s name. 

1  Sharpened pencil / Crayons à mine aiguisés 

1  White eraser / Efface blanche 

1   Glue stick 42g. / Bâton de colle 42g. 

1  Pair of scissors / Paire de ciseaux 

1  Dry erase marker / Marqueur effaçable à sec 

1  Box of 16 washable markers / Bte de 16 Marqueurs lavables 

1   Plastic Duo-tang / Duo Tang plastique 

1  Fine point Permanent marker: Black / Marqueur permanent fine pointe noire 

1  Clear plastic pouch with zipper (legal or letter size) / Pochette claire en plastique avec 
fermeture éclair de format légal ou lettre. 

1   Colouring Book / Livre à colorer 

 

• Running shoes that can be left at school are to be used for daily physical education and indoor use. Name 

written on shoes.  *** Velcro style shoes are needed for students who cannot tie their laces on their own.    

• No flip-flop sandals but sport sandals that enclose the foot are permitted.    

• Rubber boots and splash pants are recommended for rainy days and in the Fall/Spring weather.     

• No gym clothes needed.    

• A set of extra clothes to be kept in the child’s school bag for emergencies: shirt, underwear, socks, pants. Please 

have in an identified zipper seal bag and check regularly for re-stocking and size changes.    

• A daily healthy snack for snack time. Students will still need a snack if buying a Hot Lunch for the day.    

• A lunch pail for cold lunch days - Please remember to have your own spoon, fork, and knife.   

• Individual refillable water bottle. Name written on bottle.    

• A small blanket for relaxation time. Label blanket with name.    

• School Bag with name written on the inside.    
   

***ALL CLOTHING WORN TO SCHOOL SHOULD BE LABELED WITH YOUR CHILD’S NAME ON THE TAGS. THIS MAKES IT EASIER TO 

RETURN LOST OR MISSING ITEMS.    

*** Donation items that would be appreciated: boxes of Kleenex, wet wipes   

  
We are looking forward to working with your child next year.   

Thank you and have a great summer!  
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• Les chaussures de course qui peuvent être laissées à l'école doivent être utilisées pour l'éducation physique 

quotidienne et l'utilisation à l'intérieur. Nom inscrit sur les chaussures. *** Des chaussures de style velcro sont 

nécessaires pour les élèves qui ne peuvent pas attacher leurs lacets par eux-mêmes. 

• Seulement les sandales de sport qui entourent le pied sont autorisées. 

• Les bottes en caoutchouc et les pantalons anti-éclaboussures sont recommandés pour les jours de pluie et par 
temps d'automne/printemps. 

• Pas besoin de vêtements de sport. 

• Un ensemble de vêtements supplémentaires à garder dans le cartable de l'enfant en cas d'urgence : chemise, 

sous-vêtements, chaussettes, pantalon. Veuillez l'avoir dans un sac à fermeture éclair identifié et vérifier 

régulièrement le réapprovisionnement et les changements de taille.   

• Une collation saine quotidienne pour l'heure de la collation. Les élèves auront toujours besoin d'une collation, 

même s'ils achètent un repas chaud pour la journée.  

• Une boîte à lunch pour les jours de repas froids - N'oubliez pas d'avoir votre propre cuillère, fourchette et 
couteau. 

• Bouteille d'eau individuelle rechargeable. Nom inscrit sur la bouteille.  

• Une petite couverture pour un moment de détente. Étiquette avec nom.  

• Sac d’école avec nom écrit à l'intérieur. 
  

TOUS LES VÊTEMENTS PORTÉS À L'ÉCOLE DOIVENT ÊTRE ÉTIQUETÉS AVEC LE NOM DE VOTRE ENFANT SUR LES ÉTIQUETTES. CELA 

FACILITE LE RETOUR DES OBJETS PERDUS OU MANQUANTS. 

Dons qui seraient appréciés : boîtes de Kleenex, lingettes humides 
 

           Nous avons hâte de travailler avec votre enfant l'année prochaine. Merci et bon été ! 
 
 

 

 


